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Amb el suport de l’Ajuntament de

Sant Quirze del Vallès

REUNIONS D’ESTIU federaciódeveïns

Un govern municipal en retrocés
Les darreres eleccions municipals ens donen com a resultat, un 
tercer mandat de Junts per Sant Quirze. Aquesta vegada sense 
majoria absoluta. Han perdut el 50% dels vots. Aquest resultat 
demana una profunda reflexió sobre el què s’ha dit el què s’ha fet 
i què cal rectificar.

La composició dels grups polítics d’aquest mandat, són la de 
Junts per SQ, Som SQ (formació nova) i En Comú Podem. Entre 
els 3 partits no tenen la majoria i, per tant, hauran de negociar, 
qualsevol gran projecte i/o inversió.

Queden molts temes pendents com la municipalització de l’aigua, 
el funcionament del Consell de Ciutat, la mobilitat, la via pública, 
les okupacions, el poliesportiu nou, amén d’altra problemàtica 
que ens afecta i que no podem solucionar directament i que 
depenen d’AENA (aeroport), Generalitat (línies  elèctriques i el 
desviament de la C-1413).

Aquests propers 4 anys i a cada revista que us fem arribar, 
tractarem tots i cadascun dels problemes que tenim, quan els 
vàrem parlar amb l’Ajuntament i si s’ha fet alguna cosa o no, al 
respecte.

Les persones que constituïm un veïnat, en el nostre cas el de 
Sant Quirze, hem de ser responsables i preocupar-nos dels 
problemes del nostre poble, tant si ens afecten directament, com 
si afecta a altres persones del veïnat. És de solidaritat mútua, 
preocupar-nos de millorar el nostre entorn.
  

Aquest any hem aprofitat l’estiu per reunir-nos amb diferents 
gestors públics a Sant Quirze.

ALCALDIA.  Després de les darreres eleccions, tornem a les 
reunions periòdiques amb l’Alcaldia, on anem exposant la 
problemàtica que rebem del veïnat, (a les pàgines centrals en 
trobareu una mostra).

SQVAigua. Ens expliquen el que s’està realitzant per consolidar 
la infraestructura, el personal, el material, com treballen, de 
quins recursos compten i quins són els plans de futur, entre els 
que encara (a curt termini), no està el canvi de canonades, que 
representaria tallar el servei bastantes hores, amb el que això 
representaria, actualment.

POLICIA LOCAL.  Estan bolcats en el control de robatoris a cases 
(que augmenta a la tardor), el tràfic i els sorolls.

Exposem la preocupació per altres temes com autoescoles, 
patinets, gossos i en definitiva de compliment de la normativa.

REGIDOR D’ESPORTS. Plantegem la nostra postura respecte a 
l’esport, que inclou la promoció a tot el poble i no tan sols a clubs 
esportius. Fomentar el respecte, evitar els abusos i formació a 
tots aquests temes.

Critiquem que no s’ha fet inversió al poliesportiu per part de 
l’Ajuntament, ni s’ha controlat l’empresa que tenia que fer el 
manteniment, a l’igual que ha passat amb l’aigua, els darrers 
anys. Denunciem irregularitats en factures, així com que no s’ha 
demostrat la necessitat de fer un edifici nou.



civisme

Seguim veient actituds incíviques que trastoquen la vida 
ciutadana i que caldrà que tots, posem fil a l’agulla, si no 
volem que acabi amb la convivència.

servei d’aigua

Per contra del que podríem pensar, amb l’antiga companyia, també  
hi havien molt talls (que no es coneixien) i ara hem afegit la manca 

de coneixement de la xarxa, però el més important, serà renovar 70 
quilòmetres de xarxa antiga i que ens porta unes pèrdues del 25% d’aigua.

autoescoles 
 
El juliol de 2022 es demana 
a l’Ajuntament per què 
no aplica el Decret 
369/2010 per poder 

limitar la circulació, en hores punta, de les 
autoescoles. A dia d’avui, seguim sense 
resposta oficial a l’aplicació d’aquestes 
restriccions.

okupació

L’ocupació de vivendes, més enllà d’una 
forma de protesta, ha acabat convertint-
se en un problema d’ordre públic (soroll, 

brutícia i abús de serveis) que per més 
reglamentació que fem, no acabem de 

solucionar-lo.

Radiografia d’una problemàtica persistent

servei de bus

El febrer de 2019 
demanem incrementar 

la freqüència de pas de 
l’autobús L12, en hores 
punta. Es parla amb 

l’empresa TUS, es valora el 
preu de l’increment i es proposen rutes 
noves per arribar a altres zones del 
poble.
Es suspèn amb el COVID l’estudi fins 
a gener de 2023, però de moment, 
sembla que ja s’abandona aquesta 
proposta.

via pública

La manca de planificació i de control, fan que la sensació que 
tenim el veïnat, és de deixadesa.
Bancs, fonts, voreres, asfaltat, senyalització, arbres, neteja 
d’escocells, papereres, herbes a les voreres... poca inversió 
en tot allò que utilitzem en el dia a dia, Tan sols s’inverteix en 

rotondes on posar floretes o en períodes d’eleccions.

reciclatge

El 2009, reciclàvem el 32,60% de les escombraries, 
mentre que el 2022 hem passat al 39,40%, lluny 
del 50% que exigeix la Unió Europea i del 48% de 

mitjana, que es recicla a Europa.
Tot això comportarà l’increment quantitatiu dels 

impostos, sense que cap govern municipal hagi avançat en 
aquesta matèria.

poliesportiu 

Un projecte amb un cost 
de 15 milions d’euros per la 
construcció d’una piscina 

nova, on ningú encara ha demostrat quines són les 
deficiències de l’actual, i que en els darrers anys, no 
s’ha realitzat el manteniment que tocaria, per part de 
Ferrovial (empresa gestora), on existeixen irregularitats 
en la facturació presentada i on la manca de control i 
gestió, per part de l’Ajuntament, ha estat manifesta els 
darrers 30 anys.


